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Emne: Innspill i forhold til Statsbudsjett og tilskudd til private barnehager
Vedlegg: 
Hei, hei!
 
Vi er en foreldredrevet privat barnehage.
 
Barnehagen ble bygget og åpnet i 1990 – 30 år.
 
Vi er 14 ansatte hvor 8 av oss har vært i denne barnehagen i mer enn 20 år, og kun 2 har vært ansatt i mindre enn 10
år.
Vi har høye lønnskostnader, tilskudd for lønn fra kommunen er gjennomsnittslønn, og er under lønn for de aller
fleste av våre ansatte.
Vi har en gjennomsnittsalder på 48 år, og med det veldig høye pensjonskostnader.
 
Både bygg og uteområde trenger kontinuerlig vedlikehold.
Stavanger kommune har nå satt opp festeavgiften fra ca. kr 1.650,‐ til kr 165.000,‐ pr år.
 
Påleggene i forhold til pedagogisk oppfølging av barn, kompetanseheving hos de ansatte, planlegging, vurdering
og dokumentasjon blir mer og mer omfattende for hvert år.
 
Påleggene i forhold til HMS dokumentasjon ser det ut for ikke har noen begrensninger.
 
Det eneste vi ansatte kan gjøre er å springe fortere, med lite penger til pedagogisk materiell, og
turer/utflukter/opplevelser med barna.
Studietur for de ansatte er å anse som en luksusvare.
 
Vikarer prøver vi å sette inn ved fravær hos personalet, for å kunne følge våre pedagogiske planer, men det er en
konstant vurdering opp mot faste kostnader.
 
Jeg har vært styrer i kommunal og privat barnehage i 27 år, og mitt største ønske for bransjen er en  forutsigbar
økonomisk situasjon.
 
Med vennlig hilsen
Frøydis Lindaas
Daglig leder
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